
Referat fra Presidentforum på Orkanger 10.11.2021 kl. 19.00 

Deltakere var følgende klubber: Bjugn – Gauldal – Hemne – Meldal – Melhus – Orkdal – 

Røros – Ørland. 16 personer møtte. 

Hver enkelt klubb ga en statusoppdatering for klubbene i Søndre Trøndelag.  

Alle klubbene hadde gjennom pandemien hatt lavere aktivitet. Flere hadde benyttet 

nettmøter, med varierende deltakelse. Nå var de aller fleste i normal gjenge igjen. 

Tidl guv., Terje Gaarden, redegjorde for Action-gruppa sitt arbeid. Hovedmålet var å få økt 

antall medlemmer opp til 1.100 innen 30.6.2022. Det vil vi klare om alle klubber øker 

medlemstallet med 10 % (For vår del betyr det at vi bør ha to nye medlemmer innen nevnte 

dato). Distriktet ønsker at vi diskterer dette, setter ned noen mål, og rapporterer inn til 

distriktet. Medlemsutviklingen er det viktigste arbeid for den nye guvernøren.  

Et forslag var at klubbene hvert halvår diskuterer klubbutvikling og medlemsutvikling. 

Et annet forslag var å lage en strategiplan. 

En klubb (Orkdal) har rabattert pris på ektefeller/samboer samt studenter. Dog må 

kontingenten være såpass høy at den dekker kontingenten til Rotary. 

Hvorfor er det så vanskelig å få nye medlemmer?  

Distriktet vårt dekker alt nord for Dovre, og da er 1.050 medlemmer lite. Det kom ingen 

fasitsvar på dette, men vi fikk en nyttig diskusjon. På forespørsel så hadde distriktet ingen 

analyser på hvor situasjonen er slik den er med synkende medlemstall.  

Forslag til metode vi kan bruke for å få nye medlemmer: 

➢ Nye pensjonister. 

➢ Innflyttere. 

➢ Bruk faddere på nye medlemmer i starten. 

➢ Presentere Rotary på en enkel og forståelig måte (egen brosjyre). 

➢ Ufarliggjør Rotary. 

➢ Ikke bruk kompliserte forklaringer med bruk av rolle-betegnelser. 

Bruk av foredrag på nett, der foredragsholderen sitter på et annet sted. 

 

Soknedal 11.11.2021 

Arnfinn Aa. 

 


